
Protokół Nr 4/2021 
z  posiedzenia Komisji  Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej Białogardu 
w dniu 29 marca 2021 r.  

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta. 
 
Porządek Posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Wydanie opinii w sprawie ustanowienia odrębnych własności i sprzedaży lokali     
    mieszkalnych będących w zasobach Miasta Białogard: 
    - ul. Stefana Kardynała Wyszyńskiego 23/2, 
    - ul. Klonowa 34/9, 
    - ul. 1 Maja 29/5,  
    - ul. Chopina 11/3. 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zaliczenia dróg (ulic) na obszarze miasta Białogard do kategorii dróg (ulic) 
gminnych (miejskich) oraz ustalenia ich przebiegu - druk A, 

b) zmieniająca uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych (ulic) 
w Białogardzie - druk B, 

c) w sprawie regulaminu targowiska miejskiego - druk C, 
d) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na rok 2021 - druk D, 
e) w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się repatrianta na terenie Białogardu  
    - druk E, 
f) w sprawie formy, wysokości i trybu przyznawania pomocy dla repatrianta i członków 

najbliższej rodziny repatrianta zaproszonych przez Miasto Białogard do osiedlenia się na 
terenie Białogardu - druk F, 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przysługiwania diet oraz zwrotu kosztów podróży 
służbowych - druk I, 

h)  w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard realizacji inwestycji pod nazwą  
     „Przebudowa ulicy Moniuszki, ulicy Chopina i odcinka ulicy Piastów od ulicy Chopina do 

ulicy Moniuszki” - druk J. 
    4. Sprawy różne. 
    5. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad 1. Otwarcie posiedzenia, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia  
          komisji. 

 
Posiedzenie o godz. 1235 „otworzyła i prowadziła” K. Leś Przewodnicząca Komisji 

Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Białogardu.  
 Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 3/2021 
z posiedzenia komisji w dniu 15 marca 2021 r.  

Komisja przyjęła protokół Nr 3/2021 z posiedzenia w dniu 15 marca 2021 r., głosując: 
5 (jednogłośnie). 

Naczelnik Wydziału Komunikacji Społecznej i Promocji M. Szczensnowicz - poprosiła 
komisję o rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu „Białogardzka 
Karta Seniora”.  

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie rozszerzenie porządku komisji 
o rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu „Białogardzka Karta 
Seniora”.  
 
Komisja głosując: za - 5 (jednogłośnie) rozszerzyła porządek posiedzenia o rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu „Białogardzka Karta Seniora”.  
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Ad 2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu „Białogardzka 
         Karta Seniora”. 

 
Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Komunikacji Społecznej i Promocji 

M. Szczensnowicz. 
 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie Programu „Białogardzka Karta Seniora”,  głosując: za- 5 (jednogłośnie).  

 
Przewodnicząca Komisji - poddała pod głosowanie rozszerzenie porządku posiedzenia 

komisji o rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji - druk K. 
 
Komisja głosując: za - 5 (jednogłośnie) rozszerzyła porządek posiedzenia o rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji - druk K. 

 
Ad 3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji  
         - druk K. 
         Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji. 
 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji negatywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie rozpatrzenia petycji - druk K, głosując: za- 0, przeciw-1, wstrzymało się - 2, dwie 
osoby nie brały udziału w głosowaniu. 
 
Ad 4. Wydanie opinii w sprawie ustanowienia odrębnych własności i sprzedaży lokali     
           mieszkalnych będących w zasobach Miasta Białogard: 
            - ul. Stefana Kardynała Wyszyńskiego 23/2, 
            - ul. Klonowa 34/9, 
            - ul. 1 Maja 29/5,  
            - ul. Chopina 11/3. 
   
  Informację o nieruchomościach przedstawiła Naczelnik Wydziału Nieruchomościami 
B. Szulakiewicz. 
 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała zamiar 
ustanowienia odrębnych własności i sprzedaży lokali mieszkalnych będących w zasobach Miasta 
Białogard: 
- przy ul. Stefana Kardynała Wyszyńskiego 23/2, działka nr: 391/2 obr. 006, pow. 0,0582 ha,  
   KW KO1B/00016056/7. Lokal mieszkalny składa się z 2 pokoi, kuchni, łazienki, przedpokoju  
   o powierzchni użytkowej 48,00 m2, położony na parterze, do lokalu przynależy piwnica nr 011   
   o pow. 2,10 m2, wraz  z udziałem w gruncie 28/1000;  
- przy ul. Klonowej 34/9, działka nr: 292/1 obr. 006, pow. 0,0572 ha, KW KO1B/00025624/6.  
   Lokal mieszkalny składa się z 3 pokoi, kuchni, łazienki o powierzchni użytkowej 49,40 m2,  
   położony na I piętrze, do lokalu przynależy piwnica  nr P-12 o pow. 5,30 m2, komórka nr K-1  
   o pow. 7,10 m2 oraz pom. gospodarcze nr 119 o pow. 1,30 m2 wraz z udziałem w gruncie  
   85/1000; 
- przy ul. 1 Maja 29/5, działki nr: 296/1 i 296/4 obr. 006, pow. 0,0701 ha, KW KO1B/00015680/3. 
   Lokal mieszkalny składa się z 2 pokoi, kuchni, łazienki, przedpokoju o powierzchni użytkowej  
   26,23 m2, położony na poddaszu, do lokalu przynależy piwnica nr P-11 o pow. 2,40 m2, wraz  
   z udziałem w gruncie 67/1000; 
- przy ul. Chopina 11/3, działki nr: 581/2 i 581/3 obr. 009, pow. 0,1278 ha,  
   KW KO 1B/00014992/6.  Lokal mieszkalny składa się z 4 pokoi, 2 kuchni, łazienki,  
   przedpokoju, ustępu o powierzchni użytkowej 98,39 m2, położony na I piętrze, do lokalu    
   przynależy piwnica P-3 o pow. 3,91 m2, piwnica P- 4 o pow. 9,35 m2, piwnica P - 6 o pow.  
   10,61m2  oraz komórka nr G-6 o pow. 10 m2 wraz  z udziałem w gruncie 245/1000 
głosując: za- 5 (jednogłośnie). 
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Ad 5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
a) w sprawie zaliczenia dróg (ulic) na obszarze miasta Białogard do kategorii dróg  

(ulic) gminnych (miejskich) oraz ustalenia ich przebiegu - druk A 
 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej E. Szulakiewicz. 
 

Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg (ulic) 
na obszarze miasta Białogard do kategorii dróg (ulic) gminnych (miejskich) oraz ustalenia ich 
przebiegu - druk A, głosując: za - 5 (jednogłośnie). 

  
b) zmieniająca uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych  

(ulic) w Białogardzie - druk B 
 
Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej E. Szulakiewicz  

 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwały w sprawie 
ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych (ulic) w Białogardzie - druk B, głosując: za - 5 
(jednogłośnie). 

 
c) w sprawie regulaminu targowiska miejskiego - druk C 

 
Projekt  uchwały  przedstawiła  Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  

B. Szulakiewicz.  
 

Radny A. Kołacki  - pytał czy rozważane było,  aby na terenie targowiska utworzyć  
dodatkowe miejsca parkingowe.  

Mieszkańcy okolicznych bloków pytają się często czy byłaby taka możliwość. 
Naczelnik - odpowiedziała, że nikt do Urzędu Miasta nie występował z taką inicjatywą czy 

propozycją. 
Radny - poprosił o rozważenie kwestii czy istnieją warunki techniczne aby można było 

korzystać z parkowania samochodów osobowych w parkingowej targowiska.  
   

Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie regulaminu targowiska miejskiego - druk C, głosując: za - 5 (jednogłośnie). 
 

d) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  
bezdomności zwierząt na rok 2021 - druk D 

 
Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej E. Szulakiewicz  

 
Komisja rozpatrzyła i  po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na rok 2021 - druk D, głosując: za- 4, przeciw - 0, wstrzymało się - 1. 

 
e) w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się repatrianta na terenie 

 Białogardu - druk E 
 
Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta P. Janowski.  

 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się repatrianta na terenie Białogardu - druk E, 
głosując: za - 5 (jednogłośnie). 
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f) w sprawie formy, wysokości i trybu przyznawania pomocy dla repatrianta  
i członków najbliższej rodziny repatrianta zaproszonych przez Miasto Białogard 
do osiedlenia się na terenie Białogardu - druk F 

 
Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta.    

 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie formy, wysokości i trybu przyznawania pomocy dla repatrianta i członków najbliższej 
rodziny repatrianta zaproszonych przez Miasto Białogard do osiedlenia się na terenie Białogardu 
- druk F, głosując: za- 5 (jednogłośnie). 

 
g) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przysługiwania diet oraz zwrotu kosztów  

podróży służbowych - druk I 
 

Radny A. Kołacki - poinformował, że w związku z  informacją, iż jeden z radnych, który 
podpisał projekt uchwały wycofał swoje poparcie zdaniem Radnego nie powinniśmy procedować 
tego projektu uchwały. 

Sekretrz Miasta - poinformował, że otrzymał informacją  przekazaną przez Kierownika 
Kira Prawnego, iż na dzień składania projektu uchwały klub Radnych formalnie funkcjonował. 
Zdarzenia, które miały miejsce po złożeniu projektu uchwały nie mają wpływu na procedowanie 
projektu uchwały. Takie jest stanowisko Kierownika Biura Prawnego. Komisja Rewizyjna 
poprosiła o takie stanowisko na piśmie.  

Radny A. Kołacki - zgłosił wniosek formalny aby komisja do czasu uzyskania opinii 
prawnej nie procedowała projektu uchwały. 
 
Komisja pozytywnie przegłosowała wniosek Radnego, aby nie procedować projektu uchwały: 
za - 4, przeciw - 0, wstrzymało się - 1.  

 
h)  w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard realizacji inwestycji pod nazwą    
     „Przebudowa ulicy Moniuszki, ulicy Chopina i odcinka ulicy Piastów od ulicy    
        Chopina do ulicy Moniuszki” - druk J 
    
Negatywna opinię radcy prawnego przedstawiła Burmistrz Białogardu E. Bury.     

 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard realizacji inwestycji pod nazwą „Przebudowa ulicy 
Moniuszki, ulicy Chopina i odcinka ulicy Piastów od ulicy Chopina do ulicy Moniuszki” - druk J, 
głosując: za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 2. 

 
 

Ad 6. Sprawy różne. 
 

Radny A. Kołacki -  pytał czy odcinek drogi na ul. 1 Maja przy przejeździe kolejowym  
jest drogą miejską? 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej - odpowiedziała, że jest to działka 
przypisana do kolei zgodnie z ewidencją gruntów.  

Na podstawie art. 28 ustawy o drogach do obowiązków kolei należy utrzymanie 
przejazdów kolejowych, które są na terenie pasa ruchu drogowego. 
 Radny P. Anuszkiewicz - pytał czy podjęte zostały przedsięwzięcia w sprawie dzików, 
które przemieszczają się na terenie miasta? 

Burmistrz Białogardu - odpowiedziała, że Sekretarz Miasta w tej chwili jest na spotkaniu 
u Starosty Białogardzkiego w tej sprawie.  

W ocenie Pani Burmistrz wystarczyłaby odważna decyzja Starosty Białogardzkiego 
w sprawie odstrzału a Miasto wybiera firmę odławiającą. Tak jest procedowane od pięciu lat 
w Kołobrzegu i z tym nie ma problemu. 



 5

 Burmistrz - poinformowała, że został wystosowany list intencyjny do Pani Prezes Zarządu 
Międzygminnego Przedsiębiorstwa Gospodarki Odpadami Komunalnymi Sp. z o.o. w Wardyniu 
Górnym aby w przyszłości Miasto Białogard weszło do spółki.  

Spółka jest zainteresowana ale na tym etapie, przez rok lub więcej  nie przyjmie żadnej 
gminy do swojej instalacji, ponieważ nie ma wystarczającej instalacji. Złożyła wniosek do 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej o pożyczkę. 

Potrzebna będzie także zgoda wspólników spółki czyli należących do spółki samorządów. 
Radny A. Kołacki - pytał czy jest kontrola przedsiębiorców, które bezpośrednio podpisują 

umowę z firmą Pana Szweda? 
Zastępca Burmistrza - odpowiedziała, że kontrole były prowadzone i były to kontrole na 

podstawie dokumentów. Część przedsiębiorców nie miało umów. W wyniku przeprowadzonych 
kontroli umowy były zawierane. 

Przewodnicząca Komisji - poprosiła aby mieszkańcy jak najszybciej otrzymali nowe 
harmonogramy dotyczące odbioru odpadów komunalnych w wersji papierowej.  

 
Ad 7. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenia o godzinie 1356 K. Leś  Przewodnicząca Komisji 

Infrastruktury i Ochrony Środowiska zakończyła posiedzenie Komisji Infrastruktury i Ochrony 
Środowiska Rady Miejskiej Białogardu. 
protokołowała: Joanna Kamińska 

Przewodnicząca  Komisji 
              
                                                            Krystyna Leś  

 
 
  

   


